
LUMET HUPENIVAT SILMISSÄ 

Viikonlopun lämmin sade vei puolet lumesta kilpailumaastosta. Lunta on tultava 

lisää, jotta kilpailut voidaan pitää. Jäämme odottelemaan lumisateita ja seuraamme 

tarkkaan tilannetta. Lopullinen päätös kilpailujen pitämisestä tehdään vasta 

perjantaina 28.2.2020. Silloin jää vielä hyvästi aikaa ilmoittautumiseen. 


